

Protokoll

SSRK Bergslagen styrelsemöte 2012-04-11, Köping 18.30

Närvarande: Mats Närling (MN), Urban Larsson (UL), Åse Linderskjöld (ÅL), Tove Carlsson (TC), Pia Holmlund (PH), Margareta Dahl (MD), Annika Ahlén (AA), Benita Rennes (BR)

- § 45 Mötets öppnande MN förklarar mötet öppnat och välkomnar speciellt Annika Ahlén, ny i styrelsen.
- § 46 Val av sekreterare BR väljs till sekreterare
- § 47 Val av justerare UL väljs till justerare
- § 48 Dagordningens godkännande Dagordning godkänns.
- § 49 Föregående mötesprotokoll Pga. en miss i rutinerna bordläggs protokollen för styrelsemötet den 2012-03-18 samt för konstituerande mötet den 2012-03-18 till nästa möte.
- § 50 Inkomna skrivelser: Post för veckorna 7, 9 -13 går igenom.
- § 51 Utställning
- Avdelningen har inte någon utställningsansvarig. Huvudfrågan som diskuteras är hur mycket man kan klara av utan att ha en ansvarig. Domarna är bokade för septemberutställningen är bokade, så planeringen för den utställningen rullar på.
- Vi har fått återbud på de redan bokade lokalerna för utställningen i januari 2013
- Mötet diskuterar möjligheten att avsäga den utställningen eftersom inga domare är bokade finns ff den möjligheten.
- Fram til nästa möte tar MD och AA kontakt med två alternativa lokaler. Beslut om utställningen skall genomföras tas på nästa möte när vi vet mera i lokalfrågan.
- Mötet diskuterar av ev annonsera på hemsidan efter en materialförvaltare för utställningsmaterial samt att ev. hyra förrådsutrymme.
- Nu finns det programvara att köpa för att avdelningen själv skall kunna ta emot anmälningar samt administrera utställningarna. Det finns ett avtal med BEAM till nästa utställning.
- Att gå över till att själv administrera administrationen kräver en intresserad person.
- Kostnad för programvaran är ca 6000kr, tillkommer rörliga kostnader. Oklart hur stor vinsten skulle vara om vi skulle gå över till att administrera utställningarna själv.
- Frågan tas upp på nästa möte.
- Medlemskontrollen inför utställningarna skärps upp.

- § 52 Viltspår
- Kortfattad information från funktionärsträffen som varit innehållsrik och nyttig.
- PH informerar att det har kommit in synpunkter och kommentarer till nya regler och protokoll från domare.
Synpunkterna är vidarebefordrade till HS.
- Det har kommit in en förfrågan om en till chippläsare till viltspårsdomare. F.n. finns det en chippläsare som domarna har haft till sin förfogande.
Beslut: Chippläsaren skall finnas hos den viltspårsansvariga/e för att mot en mindre avgift hyras ut till medlemmar oberoende vilken domare de startar för.
Reglerna gällande chippmärkta hundar som gör viltspår tydliggörs på hemsidan.
- Anmälningar för rörligt prov börja komma in.
- § 53 Spaniel
- Fältprov 13-14/10 planeras.
Ett budgetförslag med minusresultat har kommit in till styrelsen. Provledningen är informerad om att sträva mot ett nollresultat.
- § 54 Retriever
- Kort referat från funktionärsträffen och information om SSRK Prov.
Information har gått till provledningarna.
Information om provledarutbildning för nya samt att "gamla" provledarna skall inom 2 år gå en utbildning för att bli certifierade.
- KKL diskuteras.
A-prov planeras.
- Diskussion om att avdelningen skall anordna WT. F
- § 55 Utbildning
- Föreläsning i samband med nästa årsmöte planeras.
Träningar planeras.
Diskussion hur vi kan samverka med rasklubbarna för introduktion/information för nybörjare.
- § 56 Hemsidan
- Länk till SSRK Prov läggs ut på Spaniel- och retrieversidorna.
Sidan för utställning formas om något. Besökarna har haft svårt att hitta betalinformationen.
- § 57 Apportören
- Manusstopp för nästa nummer 15/4

§ 58 Ekonomi	ÅL rapporterar kort om ekonomin. Plusresultatet för januariutställningen skrivs ner efter att stamboksavgifterna betalats.
§ 59 Övriga frågor	<p>Fullmäktige: MN och BR är anmälda som representanter till FM.</p> <p>MD aktualiserar frågan om momspengarna som betalas från tryckeriet som tryckt utställningskatalogerna. ÅL informerar att avdelningen fick pengarna redan förra året.</p> <p>MN informerar kort om frågorna som togs upp på funktionärsträffen: sjunkande medlemsantal, samarbete med rasklubbarna, Apportörens vara eller icke-vara.</p>
§ 60 Nästa möte	2012-05-31, Köping
§ 63 Mötets avslutande	MN avslutar mötet.

Mats Närling
Ordförande

Urban Larsson
Justerare

Benita Rennes
Mötessekreterare